活動訊息

LINE

f

【校內最新防疫措施】NYCU Epidemic Prevention

Announcement

本期摘要 焦點新聞

9月27日後全校性防疫措施更新如下:

課程與考試

- 1. 為降低宿舍群聚風險, 部分教室開放住宿生線上上課使用,教室內仍應遵守相關防疫規範。 教室開放線上學習相關規定請詳見: https://aa.nycu.edu.tw/chcourse/news。
- 2.9/27後之課程,若能遵循防疫措施(詳見防疫專區),可採實體上課。

體育課

- 1. 體育課程開放實體授課 (包含游泳課),並依循教育部防疫規範準則進行授課。
- 2. 體育室於各場館均備有酒精消毒機,請任課教師於課前確實督導上課學生完成手部清潔消毒。
- 3. 上課期間所有師生全程配戴口罩。

學生請假

- 1. 學生接種疫苗後,如有不良反應者,得申請疫苗假,疫苗假以三天為原則(含接種當日),不列入出缺席紀錄。學生申請疫苗假,須上傳COVID-19疫苗接種紀錄卡作為證明,以完成請假程序並不列入缺課紀錄。
- 2. 所有「病假」申請,請於線上請假系統敘明生病症狀,不需附證明文件,並完成請假手續, 即准假。
- 3. 學生因疫情請假(防疫假)期間,仍需與授課教師保持聯繫,並遵守課程相關規定。

其他防疫措施: 詳見防疫專區。

※防疫專區: https://covid-news.nycu.edu.tw/

NYCU Epidemic Prevention Announcement

We updated the following covid-19 restrictions that will be implemented after the Sep. 27:

Curriculum & Exam

- 1. To reduce the risk of cluster infections, we will open some classrooms for resident students to watch online learning materials. All students who enter these classrooms for online learning should follow the COVID-19 prevention guidelines. The information about the abovementioned classrooms will be announced on the Office of Academic Affairs's website: https://aa.nycu.edu.tw/chcourse/news
- 2. Courses that can adhere to the guidelines (please see "COVID-19 NEWS") can be held inperson after Sept. 27 °

P.E. Class

- 1. All P.E. Classes including swimming can be held in-person after Sept. 27.
- 2. The P.E. Office shall set up the alcohol disinfection machines at all sport venues, the teachers must supervise students in sanitizing their hands before each class begins.
- 3. Teachers and students must wear masks during the class time.

Student Leave

- 1. Students who receive the covid-19 vaccine can apply for 3 days vaccination leave (including the day of vaccination) with their vaccination record card.
- 2. Students should indicate their symptoms of illness for "sick leave" applications in the online leave system. The applications will be approved once the procedures are completed.
- Students who take Disease Prevention Leave due to the pandemic still need to keep in touch with their instructors and abide by the regulations of their courses during the leave period.

The other covid-19 restrictions: Please see "COVID-19 NEWS".

****COVID-19 NEWS:** https://covid-news.nycu.edu.tw/



■ Next. →

Copyright © 2021 National Yang Ming Chiao Tung University All rights reserved